
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 6
Chválkovice

Č. 1 / 2024 11. 01. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kamený Jiří, Mgr., Pikal Petr, RNDr., Tuška Jiří, Fišerová Ivona, Bc., Letocha Zdeněk, Mgr.

Omluveni: Mohyla René, Brázda Rostislav, Šavrňák Lubomír

Hosté: manželé Hlavovi, p. Kauer, p. Kejíková, Ing. Skácel (starosta Sokol TJ Chválkovice)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Komise schválila program schůze předložený p. předsedou.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
V úvodu jednání byl přítomen zástupce MPO p. Martin Schneider.

3 Vystoupení hostů

3.1 Manželé Hlavovi Chodská x Selské nám.
Konstatovali, že již byl pokácen narušený strom ohrožující jejich dům u kontejnerového stanoviště Chodská a
byly opraveny největší díry na přilehlém chodníku. Manželé nesouhlasí s vyjádřením městské policie ke kameře
a žádají o prověření možnosti přemístit kameru na druhý sloup, komise toto prověří. Předseda komise
informoval, že celková rekonstrukce přilehlého chodníku byla zařazena do požadavků na rok 2024.

3.2 Pan Kauer Chválkovická 198
Pan Kauer poukazuje na neutěšenou situaci u bytovek v zatáčce naproti pevnůstky - chybí chodníky, stání aut,
je špatné kontejnerové stání. Komise vysvětlila, že situaci řeší projektová dokumentace "Chválkovice - přechod
pro chodce přes I/46 a dostavba chodníku do Týnečku",  která je přílohou územního rozhodnutí č. 18/2019.
První část - přechod - má být realizována v příštím roce, na realizaci druhé části, řešící výše popsané problémy,
zatím město nemá peníze.
Pan Kauer dále upozorňuje na dopravní situaci v ranní špičce, řidiči od Šternberka si vysokou rychlostí zkracují
cestu kolem bytovek, navrhuje zákaz odbočení od Šternberka, místní chtějí opatření ke snížení rychlosti.
Komise zaurguje studii přislíbenou odborem dopravy. 

3.3 paní Kejíková - osvětlení dětského hřiště Kubatova ul.
Přichází s přáním či požadavkem vybudovat osvětlení na dětském hřišti na Kubatově ulici. Na obdobném
parčíku-hřišti na Veverkově ul. je krásné osvětlení, se kterým jsou rodiče velmi spokojeni. a přáli by si vybudovat
stejné na Kubatově ulici. Komise možnost prověří.

3.4 Ing. Skácel (starosta TJ Sokol Olomouc-Chválkovice)
Chce navázat na dosavadní spolupráci, představil plán akcí na rok 2024 (některé Sokol spolupořádá s KMČ) a
požádal o finanční spoluúčast.
8. 5. - položení kytice k pomníku padlým18. 5. - místní sletové cvičení29. 5. - festival Svátky písní27. 10. -
lampionový průvod a kladení věnců30. 11. - rozsvícení vánočního stromu a vánoční koncert19. 12. - Česko
zpívá koledy

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů



5 Projednávané záležitosti

5.1 Informativní radar na ul. Chválkovická
Informativní radar byl přemístěn z ulice Švabinského na ulici Chválkovická. Poté byl posunut ještě o několik
sloupů dál, protože nemůže být umístěn na jednom sloupu společně s dopravní značkou.

5.2 rozpočet komise
Předseda seznámil členy s rozpočtem komise na rok 2024.

5.3 Chválkovický hlasatel
Předseda informoval o postupu prací na vydání nového čísla, mělo by být dokončeno v lednu.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Ohrazení kontejnerového stanoviště Kubatova ul.

Na základě podnětů občanů žádá komise o prověření možnosti ohrazení kontejnerového stanoviště Kubatova
ul. nějakým vhodným způsobem (kovový či dřevěný plot, nějaké přepažení, zídka?). Tak, aby opatření bylo
estetické a současně účinné. Nyní nepořádek válející se kolem kontejnerů vítr roznáší do širšího okolí na trávník
a do keřů.

2 Dotaz na stavební odbor, jak se stavbami v možném havarijním stavu

Komise vznáší dotaz, jak postupovat v případě upozornění občanů na možný havarijní stav nemovitosti, která
podle jejich názoru může ohrožovat kolemjdoucí pádem omítky, cihel, případným vyvrácením zdi apod.

3 Osvětlení dětského hřiště Kubatova ul.

Komise žádá o prověření možnosti vybudování veřejného osvětlení na dětském hřišti na Kubatově ulici. Na
obdobném parčíku-hřišti na Veverkově ul. je krásné osvětlení, se kterým jsou rodiče velmi spokojeni, a přáli by
si vybudovat stejné na Kubatově ulici.

8 Obecné informace
Jednání bylo zahájeno v 18:00 a ukončeno v 20:00 hodin. Další jednání komise se uskuteční dne 8. února 2024
v 18:00 hodin v hasičské zbrojnici ve Chválkovicích.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2024

Datum schválení zápisu: 17. 01. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kamený Jiří, Mgr.

Zapsal/a:
Letocha Zdeněk, Mgr.

Ověřil/a:
Kamený Jiří, Mgr.


